
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 2. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 31

Vil ministeren sende tal på, hvor mange studerende, der afbryder en ordinær, videregå-

ende uddannelse sent i uddannelsen, i relation til begrænsning af dobbeltuddannelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. november 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff

formand

1/1

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2018-19
UFU Alm.del  Spørgsmål 31

Offentligt


